



# CM Newsletter – MAR

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In February, our children learned that Jesus says that we should love our enemies and pray for them. Because not everyone will be kind to us, some may be quite mean to us. We can show God's love and kindness to people we might not get along with all of the time. We don't have to be best friends, but we can be kind.

This month the children will learn that Adam and Eve broke God's rule, and changed the relationship between God and His creation. Because of Jesus, He died, then rose from the dead, and paid the price for everything that was wrong and unfair in this world. We can have peace and don't have to get even. Instead, we can reflect the character of Christ by caring for others and making peace.

Many blessings,

Ruth - Children's Ministry Director

### Sunday Morning Message

3 / 04	Love letter: perfume of life	<b>2 Corinthians 2:12 - 16</b>
3 / 11	Love letter: serve God	<b>2 Corinthians 6:1 - 13</b>
3 / 18	Love letter: God supplies	<b>2 Corinthians 9:10 - 14</b>
3 / 25	Love letter: Final greetings	<b>2 Corinthians 13:1 - 11</b>

### Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Gone Fishin'	"Come and follow me' Jesus said" <b>Matthew 4:19</b>
K – 5 <sup>th</sup> Graders	Jump Ball Peace	"So let us do all we can do to live in peace. And let us work hard to build up one another." <b>Romans 14:19</b>

### Upcoming Events

3 / 04, 11, 25	12: 30 ~ 01: 30 pm, Baptism Class at 5 <sup>th</sup> Grader classroom
3 / 25	12: 45 ~ 02 pm VBS Orientation Training at CM worship room 01: 30 ~ 03: 30 pm, Sticky Faith Parents workshop at English Hall



# CM Newsletter – MAR

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In February, our children learned that Jesus says that we should love our enemies and pray for them. Because not everyone will be kind to us, some may be quite mean to us. We can show God's love and kindness to people we might not get along with all of the time. We don't have to be best friends, but we can be kind.

This month the children will learn that Adam and Eve broke God's rule, and changed the relationship between God and His creation. Because of Jesus, He died, then rose from the dead, and paid the price for everything that was wrong and unfair in this world. We can have peace and don't have to get even. Instead, we can reflect the character of Christ by caring for others and making peace.

Many blessings,

Ruth - Children's Ministry Director

### Sunday Morning Message

3 / 04	Love letter: perfume of life	<b>2 Corinthians 2:12 - 16</b>
3 / 11	Love letter: serve God	<b>2 Corinthians 6:1 - 13</b>
3 / 18	Love letter: God supplies	<b>2 Corinthians 9:10 - 14</b>
3 / 25	Love letter: Final greetings	<b>2 Corinthians 13:1 - 11</b>

### Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Gone Fishin'	"Come and follow me' Jesus said" <b>Matthew 4:19</b>
K – 5 <sup>th</sup> Graders	Jump Ball Peace	"So let us do all we can do to live in peace. And let us work hard to build up one another." <b>Romans 14:19</b>

### Upcoming Events

3 / 04, 11, 25	12: 30 ~ 01: 30 pm, Baptism Class at 5 <sup>th</sup> Grader classroom
3 / 25	12: 45 ~ 02 pm VBS Orientation Training at CM worship room 01: 30 ~ 03: 30 pm, Sticky Faith Parents workshop at English Hall



# 兒童部月刊 - 3月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

二月份，我們的孩子學習了耶穌說，應該愛我們的敵人，為他們祈禱。因不是每個人都會善待我們；有些人可能對我們很不好。可以向那些我們無法與之相處的人表示 神的愛和仁慈。我們不必成為最好的朋友，但我們可以友好相處。

這個月，孩子們將會學習 亞當和夏娃違背了上帝的規定，並改變了上帝與祂創造的關係。由於耶穌的緣故，死了，然後從死裡復活，為這個世界上所有錯誤和不公平的代價付出代價。我們能夠擁有和平，而不必平心而論。相反，我們可以通過照顧他人和實現和平來反映基督的品格。

滿滿的祝福

Ruth - 兒童部主任

## 主日信息

3 / 04	愛的信件: 生命的香氣	哥林多後書 2: 12- 16
3 / 11	愛的信件: 服事神	哥林多後書 6: 1-13
3 / 18	愛的信件: 神的供應	哥林多後書 9: 10 - 14
3 / 25	愛的信件: 最後的問候	哥林多後書 13: 1- 11

## 課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Gone Fishin'	耶穌說，來跟從我。馬太福音 4: 19
幼稚園到五年級	Jump Ball Peace	所以，我們務要追求和睦的事與彼此建立德行的事。羅馬書 14: 19

## 當月活動

3 / 04, 11, 18	12 : 30 ~ 01 : 30 受洗班在五年級教室舉行
3 / 25	12 : 45 ~ 02 : 00 暑期聖經學校義工訓練會 01 : 30 ~ 03 : 30 在英文堂舉行信仰傳承講座



# 兒童部月刊 - 3月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

二月份，我們的孩子學習了耶穌說，應該愛我們的敵人，為他們祈禱。因不是每個人都會善待我們；有些人可能對我們很不好。可以向那些我們無法與之相處的人表示 神的愛和仁慈。我們不必成為最好的朋友，但我們可以友好相處。

這個月，孩子們將會學習 亞當和夏娃違背了上帝的規定，並改變了上帝與祂創造的關係。由於耶穌的緣故，死了，然後從死裡復活，為這個世界上所有錯誤和不公平的代價付出代價。我們能夠擁有和平，而不必平心而論。相反，我們可以通過照顧他人和實現和平來反映基督的品格。

滿滿的祝福

Ruth - 兒童部主任

## 主日信息

3 / 04	愛的信件: 生命的香氣	哥林多後書 2: 12- 16
3 / 11	愛的信件: 服事神	哥林多後書 6: 1-13
3 / 18	愛的信件: 神的供應	哥林多後書 9: 10 - 14
3 / 25	愛的信件: 最後的問候	哥林多後書 13: 1- 11

## 課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Gone Fishin'	耶穌說，來跟從我。馬太福音 4: 19
幼稚園到五年級	Jump Ball Peace	所以，我們務要追求和睦的事與彼此建立德行的事。羅馬書 14: 19

## 當月活動

3 / 04, 11, 18	12 : 30 ~ 01 : 30 受洗班在五年級教室舉行
3 / 25	12 : 45 ~ 02 : 00 暑期聖經學校義工訓練會 01 : 30 ~ 03 : 30 在英文堂舉行信仰傳承講座